
Referat styremøte 13.06.2022 

Tilstede; Linn-Jeanette Krogstad Johansen, Lasse Harms, Mette Folmer Ystrøm, Anne-Mari 

Myrén, Kate Rieber Terjesen, Heidi Gundelsby, Anne Lise Storkjørren og Camilla Rødland 

 

45/22 Godkjenning av Referat 

- OK 

- Ikke fått tilbakemelding fra kommunen, NBF eller fiber. Alle søknader/forespørsler er 

sendt av Anne-Mari. 

- Håkon har fått gavekort pålydende 1000,- hos Sogneselskapet, og han ble helt 

overveldet.  

- Per og Kåre har fått en kurv med no godt i for sin innsats på klubbhusets nye flotte 

veranda      

46/22 Økonomi 

- 351 medlemmer 

- Økonomien holder seg jevnt over god! 

- NM i lydighet ser ut til å bli et økonomisk minusprosjekt. Men vi tar med oss erfaringen 

videre til et evt senere stort stevne. Pr i dag har vi fått sponsormidler på totalt 32500,- 

47/22 Oppsummering «Hundens dag» 

- Arrangementsplakaten skulle inneholdt hvor arrangementet ble avholdt, Monserud og 

adresse. Pluss at vi kunne hengt opp flyers/plakater rundt i bygda, hos Dyreklinikken 

og rundt i butikkene. 

- Bra økonomisk resultat utfra antall besøkende. Bra salg både i kiosk og loddboden        

- Flere gode tilbakemeldinger fra besøkende. 

- Tollinnslaget var meget vellykka! Linda Karlsen gjorde en god jobb! 

- Freestyle/Heelwork to Music ved Connie Lobsgaard var også vellykka.Men noe 

tekniske problemer med musikken pga dårlig dekning på telefon. Dette må vi tenke på 

ved en senere anledning. Etter to år med denne type innslag tenker vi at det er lurt å 

ta en pause fra dette neste år, slik at vi ikke bruker det opp som innslag. 

- Vi kunne delt ut program or dagen til besøkende. 

48/22 Kurs høsten 2022 

- Kurset med Andreas Volle er i orden. Det avholdes 24.-25. september 

- Anne Lise avholder hverdagslydighetskurs på tirsdag og torsdag formiddag, 3 uker. 

Oppstart 16.08.  

- Linda Bolstad har sagt ja til valpekurs. Oppstart september? 

- Kåre og Vibeke avholder videregående blodsporkurs helga 9.-11. september 

- Linn-Jeanette har sagt ja til å avholde «Jegerlydighetskurs» for elghundklubben i 

august. 2x3 timer, minimum 6 ekvipasjer og max 8. 800,- for medlemmer og 1200,- for 

ikke-medlemmer. Linn-Jeanette tar ansvar for dette videre. 



- Foredrag i oktober 

49/22 Møte med AG-gruppa 

- Referat er sendt ut til styret tidligere fra dette møtet. Referent glemte å skrive opp at 

gruppa for øyeblikket ikke ønsker en kontaktperson i styret, men tar direkte kontakt 

med leder dersom dete renoe de ønsker å ta opp.  

- Anne-Mari sender en mail til gruppa med beskjed om at de må rydde og sortere for å 

få oversikt over det utstyret de har. Hun gir også beskjed om at det skal ordnes med 

en list som de i første omgang skal montere i inngangen til containeren for å evt 

utestenge mus som kommer inn og ødelegger utstyr.  

50/22 Styrets Messengergruppe 

- Gruppa skal kun brukes til akutte ting/saker. Evt saker som kommer inn taes med til 

berammede styremøter. Det skal ikke vedtas saker på messenger, dersom det ikke er 

helt akutt. Dette fordi det blant annet er vanskelig å få inn i et referat, og at det er lett 

for at sakene ikke er godt nok gjennomtenkt før de godtas/vedtas. 

51/22 Vannprøver 

- Anne-Mari hører med Håkon om det kan være lurt å tømme brønnen for vann ved at 

vi setter på vannkranene når vi skal være på Monserud over tid. 

- Nye vannprøver taes i slutten av juli. 

52/22 Navneskilt 

- Anne-Mari fremmer forslag om å få opp et skilt på gavelveggen med klubbnavn og 

logo. Camilla tar ansvar for å sjekke opp priser på dette. 

53/22 Eventuellt 

- Vi har fått tilbud fra Hans Ole, Rudskog Hund, på 100x80 cm vetbed til 130,- stk 

Vi ønsker da å kjøpe 20 stk. Hvorav 8 skal gå til Valp- og veteranshow. 4 stk til 

loddpremier på NM og Valp- og veteranshow. Og 8 for salg i hundekiosken vår. Anne-

Mari tar ansvar for dette. 

- Linn-Jeanette har kontroll på Valp- og veteranshow! Fint om vi begynner å dele 

arrangementet, da det er veldig få påmeldt pr i dag. 

- NM er under kontroll! 

- Det ser ut som flere nå har ønsker om å trene LP i klubben igjen. Camilla tar ansvar for 

å få istand et møte for å legge en plan for hvilke dager og tider som passer best for 

medlemmene og klubben. 

- Camilla fremmer et forslag om å få inn hyller i den nyeste containeren slik at vi kan 

systematisere utstyret til de forskjellige gruppene på en god måte. 

 

Neste styremøte 22.08.2022 kl 18.00 

13.06.2022 Camilla Rødland 



 

 


